
 

 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2019-10-13 

Plats: Mellevi 

Tid: 19:00 

Närvarande: Enrico Seeling, Martin Lindblom, Regina Maurd, Sara Svadling, Monica Enqvist, Maria 

Hägglöf 

 

§1. Mötet öppnas 

Ordförande förklara härmed mötet för öppnat. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Samtliga närvarande styrelsemedlemmar godkänner dagordningen. 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkännes. 

 

§4. Ekonomi 

September: +7.537 kr 

På bank: 474.099,76 

 

§5. Ordförande har ordet 

Martin: 

-Möte med Annika på ekonomi, genomgång av ekonomin och hur rapporterna ska tolkas och vad som 

ska förmedlas till övriga. 

-Problem med korten in till sporthallen, mailkommunikation med kommunen har förts men inga direkt 

svar har givits ännu. Vi kommer in i hallarna men blir inlåsta inne i lokalerna. 

-Pratat om zombierum med festkommittén, information kommer inom kort. Festkommittén kommer att 

hålla ytterligare ett möte innan informationen släpps. 

-Kollat med Johan angående fakturan, bussresan om herrarnas innebandy. Tre resor har laget fått, en 

bjöd Carlssons buss på och två bjöd klubben på. Denna säsong erbjuds inga bussresor utan varje lag får 

bekosta sin egen bussresa ur lagkassan.  

-Hjärtstartare i sporthallen, förslag har mailats in till kommunen om att kommunen står för materialet 

och utbildningsmaterial. FSK står för utbildningen för medlemmarna. Inväntar svar från kommunen. 

-Förfrågan från Josefine om att köra ett idrottslekis. Kollat sponsring från Sparbanken. 

-Beställt strumpor till innebandy och handboll, ledare ställ till innebandy och handboll, träningsvästar till 

inomhussporten. Matchvästar istället för reservställ i small och medium numrerade 1-12. Sponsrat från 

BraBil.  

 

Enrico: 

-Ordförande konferens i Uppsala.  



-Registerutdrag kommer att krävas från alla ledare. 

 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll 

Utbildning för fotbollsledarna, UEFA:S C diplom. 

Beslut tas om att bjuda på pizza och dricka till flickor 03-04 + Casper på SG.  

 

-Handboll 

Handbollen är nu igång, minihandboll på fredagar. Ett pojk och ett flicklag är anmälda till hösten att spela 

sammandrag. Två nya föräldraledare kommer att få kort till hallen på fredagarna till handbollsskolan.  

Handbollen behöver några pipor. Det finns gott om domare för handbollen, domartröjor finns på Mellevi 

att ta till de nya domarna. 

Handbollsskolans ledare har två nya killar som ledare, de önskar få ledare tröjor. 

Nästa helg spelas SM i Bollnäs, samtliga lag är igång och tränar och handbollsdatorn funkar som den ska. 

Det enda som strular är internet, Britta Jäderblom rekommenderar oss att hyra internetpuckar från 

idrottshuset. Martin kollar om det finns möjlighet att få tillgång till internet i stora hallen. Handbollen har 

Elektronisk match rapportering och för att få spela i serien krävs internet.  

Kan de som håller i handbollsskolan få någon form av arvode för deras insats under handbollsskolan. 

 

-Innebandyn 

Har dragit igång nu, herrarna spelar matcher och pojklaget har nu haft sin första hemma match. 

Knatteligan har inte ännu haft någon match ännu och samtränar -08-12 och är ca 30 barn. En förälder 

har anmält intresse att vara ledare för knatteligan, gruppen är nu full. 

Knattemål till handbollen, lånas just nu av kommunen men behöver finnas i hallen så vi kan träna med 

dessa.  

Herrarna kommer nu att träna endast en gång i veckan, onsdagar, de har matcher nästan varje helg och 

avsäger sig sin måndagsträning. 

 

-Skidor/ Friskvård 

Barngymnastiken är igång, cirkeln går på som vanligt. Skidsäsongen har inte kommit igång än. 

 

-Festkommittén 

Håller möte nu på tisdag om zombierun, innan helgen kommer information om hur det ska gå till. Info på 

sociala medier och plakat. 

 

§7. Föranmälda frågor 

• Idrottslekis Höstlovet? 

Ser ej ut att bli av som det ser ut i dag. 

• Integrationsbidraget 

Finns att skicka in till kommunen, vill hyra sporthallen fyra timmar per dag för idrottsfritis. Om 

kommunen kan stå för hyran. Olika aktiviteter för olika dagar, med olika ledare. Förslagsvis 



höstlovet.  

• Verksamhetsplan 2020 

Alla sektioner och festkommittén ska göra en prognos för kommande år.  

• Bidrag 2020 

Hela bidragsansökningen är omgjord till 2020, först måste vi bli bidragsberättigade. Extrainsatt 

årsmöte 10/11 kl 18:00 för att göra om stadgarna i föreningen för att kunna få bidrag nästa år.  

• Stadgar  

Alla i styrelse kollar igen dessa. 

• Kommunen hyresavtal 

Kommunen har fått en ny avdelningschef, kommunen vill omförhandla FSK´s hyreskontrakt på 

Mellevi.  

• Lathund registerutdrag 

Samtliga ledare ska uppvisa registerutdrag. Senast 1 januari 2020 

• Diplomerad förening, Möte 31/10 SISU (19-21) 

Sisu återkommer med ett uppföljningsmöte från tidigare besök i våras. 

Vi behöver en policy för hur inköp ska gå till med kvitton. 

• Inköpslista Monica 

Hur gör vi med inköp till lagen? Är det tillåtet att handla vid ”akuta” tillfällen?  

Samla alla varorna på en inventeringslista på styrelsens Facebook grupp i ett dokument.  

• Förvaring/ Hämtning av nycklar/ Monica 

Musikskåpet i stora hallen, hur får vi tillgång till dem. Är det skolans anläggning. Vi får kolla upp 

gränsdragningen och se vem det tillhör. 

 

§8. Övriga frågor 

-Vad ska finnas i sjukvårdsväskan: 

Plåster 

Lindor 

Sax 

Tejp 

Kompress 

Plåsterspray 

Kyl påsar 

 

-Telefonsamtal från Åsa 

Handbollsdomarna vill åka och se en handbollsmatch och äta mat. Styrelsen beslutar att inte bjuda 

domarna på detta eftersom det blir orättvist mot ledarna. 

 

-Försäljning 

Folkspel, bingolottos jul uppesittarkväll. FSK kommer att sälja uppesittarkvällen. Vi har fått bra tips om 

hur vi ska kunna sälja lotterna. Mer info kommer när det närmar sig. 

 



§9. Nästa möte 

Datum: 10/11 

Tid: 19:00 

Plats: Mellevi 

 

§10. Mötets avslutande 

Ordförande avslutar härmed mötet 

 


